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     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Jaco van der Quast; Gerke 

Mulder; Theo Lamers; Ton Schreuders; Jeroen Struijs;  

Sandra van Grieken.  

Ondernemersvereniging Reeuwijk-Brug: Hans van Dijk 

Gem. B-R: wethouder Robin Kersbergen, Nathalie Peppink 

Bewoner: Fejzi. 

Notulist  Afwezig   

Jaco van der Quast  Johan Buurman; Willem van der Jagt. 

Datum  Ons kenmerk    

24 januari 2023  Verslag d.d. 23-01-2023 

K.c.     

Archief,   

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 23 januari 2023 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering. Willem van der Jagt heeft zich afgemeld voor deze 

vergadering. Johan Buurman zou vanavond speciaal aanwezig zijn maar zijn actuele 

gezondheid laat dit helaas niet toe. Namens de gemeente Bodegraven-Reeuwijk zijn 

Robin Kersbergen en Nathalie Peppink aanwezig. Speciaal welkom voor Hans van 

Dijk die namens Ondernemersvereniging Reeuwijk-Brug een nauwere samenwerking 

zoekt met het dorpsteam. Eveneens speciaal welkom voor Fejzi die in het kader van 

zijn integratie in de Reeuwijkse samenleving kennis komt maken met het dorpsteam. 

 

Eke laat weten dat de speerpunten van het dorpsteam een belangrijke leidraad zijn 

voor de agenda van deze avond. Gekeken moet worden in hoeverre de speerpunten 

van 2022 zullen worden gecontinueerd in 2023 alsmede welke nieuwe speerpunten 

kunnen worden opgepakt. Met het benoemen van speerpunten beoogt het dorpsteam 

concrete invulling te geven aan de realisatie van de Dorpsvisie 2030.  

 

Deze dorpsteam vergadering zal vanaf circa 21.30 uur worden afgesloten met een 

hapje en een drankje voor alle aanwezigen.  

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

• Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda 

voor deze vergadering.  

  

Verslag vorige vergadering d.d. 28 november 2022 

 Naar aanleiding van het verslag van de vorige vergadering wordt gevraagd wat de 

actuele status is van de Mobiliteitsvisie 2030. Wethouder Robin Kersbergen laat 

weten dat deze op 10 februari a.s. eerst nog nader besproken zal worden in het 

College voordat deze ter goedkeuring naar de Raad gaat. Degenen die hebben 

bijgedragen aan het totstandkomingsproces zullen door de gemeente worden 

geïnformeerd.  

Opgemerkt wordt dat op blad 3 “Elmar” moet worden gewijzigd in “Elma”.  
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De actielijst bij het verslag wordt geactualiseerd aan de hand van ontvangen 

terugkoppelingen voorafgaande aan deze vergadering. Acties, waarvan de status 

gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige vergadering, zijn uit de lijst 

verwijderd. 

Er zijn verder geen op- of aanmerkingen op het verslag.  

 

Veiligheid en verkeer 

De verkeerssituatie op de Raadhuisweg en Zoutmansweg na de herinrichting roept 

nog diverse vragen op. Hier en daar lijken aanpassingen nodig om onveilig gedrag 

van verkeersdeelnemers, met name automobilisten, tegen te gaan. De afspraak is 

dat een half jaar na de herinrichting één en ander nader zal worden geëvalueerd en 

besproken met de projectleider van de gemeente, Barbara Wortman. 

 

Duurzaamheid 

Jaco, Jeroen en Willem hebben als werkgroep Duurzaamheid via de mail contact 

gezocht met de overige dorpsteams. Dit met als doel gezamenlijk gedragen, 

praktische voorstellen in te kunnen dienen bij de gemeente. Hiertoe is al een concept 

plan opgesteld waarin de diverse, reeds gedane voorstellen op overzichtelijke wijze 

worden gepresenteerd. Eke heeft dit initiatief van de werkgroep gepromoot in het 

voorzittersoverleg en het is daar positief ontvangen. Jaco, Jeroen en Willem pakken 

het initiatief tot samenwerking verder op waarmee dit speerpunt doorloopt in 2023. 

  

Jeroen heeft navraag gedaan bij Woningbouwvereniging Reeuwijk naar de 

duurzaamheid van de aanstaande nieuwbouwprojecten aan de Raadhuisweg en 

Zoutmansweg. De nieuwe woningen worden in ieder geval aardgasvrij gebouwd 

maar er zullen geen nul-op-de-meter woningen komen. De sloop van de reeds 

dichtgetimmerde oude twee-onder-een-kap woningen aan de Raadhuisweg is helaas 

vertraagd. 

 

Sociaal Domein 

Ton, Sandra en Theo hebben de afgelopen periode weer diverse activiteiten 

ondernomen om de sociale cohesie problematiek in de Rietveldwoningen buurt 

effectief aan te pakken. Dit speerpunt loopt door in 2023. Er is een folder opgesteld 

met als doel bewoners te enthousiasmeren om deel te nemen aan het initiatief om 

een buurtfeest te organiseren ter afsluiting van de herinrichting van de openbare 

ruimte. Deze folder zal in de week van 30 januari a.s. persoonlijk aan de deur 

worden bezorgd. De totale kosten van het opstellen en drukken van de folders 

bedragen € 215,- en mogen uit het dorpsteam budget worden betaald. Er worden 

aanvullende kosten voorzien voor het feest betreffende het huren van een tent, 

springkussen, stoelen, etc.  

Vanuit de gemeente wordt het dorpsteam aangeraden om Woningbouwvereniging 

Reeuwijk nadrukkelijk te betrekken bij het initiatief. Het dorpsteam heeft al contact 

gezocht met de woningbouwvereniging en vastgesteld dat er voldoende bereidheid 

tot samenwerking is. 

 

Openbare Ruimte 

In het kader van het speerpunt ¨Verdere vergroening van het dorp¨ hebben Jeroen 

en Jaco hun Groen Verbeterplan Reeuwijk-Brug ter beoordeling voorgelegd aan 
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Jasper Klomp van Groenbeheer bij de gemeente. Jasper heeft teruggekoppeld welke 

voorstellen technisch haalbaar zijn en heeft daarbij beloofd dit plantseizoen nog werk 

te maken van technisch haalbare voorstellen met prioriteitsaanduiding OI 

(Onderhoud Inboet) en QA (Quick Ad hoc). Jaco zal aan Jasper vragen of er 

inmiddels informatie beschikbaar is over de planning van Q1 van 2023.  

 

De herinrichting van de openbare ruimte in Reeuwijk-Brug West wordt dit jaar naar 

verwachting afgerond. Wat betreft de toezegging van de gemeente dat alle gekapte 

bomen worden vervangen, heeft het dorpsteam zo zijn bedenkingen of deze wel 

volledig is nagekomen. Een aantal plekken ziet er nog kaal uit. Afgesproken wordt 

om een inventarisatieronde uit te voeren van plekken waar nog geen vervangend 

groen is aangeplant. Deze plekken zullen vervolgens onder de aandacht worden 

gebracht bij de afdeling Groenbeheer.  

 

Het dorpsteam vraagt of er door de gemeente een beheerplan is opgesteld voor het 

nieuw geplante groen langs de heringerichte Raadhuisweg en Zoutmansweg. Een 

aantal hier geplante soorten lijkt bijzonder onderhoudsgevoelig. Robin en Nathalie 

nemen deze vraag mee en zullen vanuit de gemeente hierover laten terugkoppelen 

aan het dorpsteam. 

 

Hans van Dijk stelt zichzelf voor aan de aanwezigen als de vertegenwoordiger van 

Ondernemersvereniging Reeuwijk-Brug. Deze vereniging stelt zich als doel zoveel 

mogelijk Reeuwijkers in Reeuwijk-Brug te houden voor het doen van hun inkopen.  

 

Hans laat weten dat de winkeliers in Centrum West ontevreden zijn over de 

communicatie over de uitvoering van de herinrichtingswerkzaamheden in de aan- en 

afvoerroute van het Westplein. Onduidelijk is wanneer deze werkzaamheden precies 

starten en hoe de winkels tijdens de werkzaamheden bereikbaar blijven voor 

toeleveranciers. Hans laat weten dat door Supermarkt COOP al onnodig extra kosten 

zijn gemaakt voor het inhuren van kleinere transportwagens doordat de start van de 

werkzaamheden door de aannemer van de gemeente op het allerlaatste moment 

naar achteren is verschoven. Robin en Nathalie zullen deze klachten van de 

ondernemers aan het Westplein doorgeven aan de verantwoordelijke afdeling binnen 

de gemeente. 

 

Hans ziet goede mogelijkheden in een nauwere samenwerking tussen zijn 

ondernemingsvereniging en het dorpsteam. Deelname door een lid van de vereniging 

aan de dorpsteamvergaderingen betreft in dit verband een goede eerste stap. Hans 

zal per e-mail worden geïnformeerd over de data van de dorpsteam vergaderingen in 

2023. Tevens zal hij steeds tijdig voorafgaand aan de vergaderingen de gelegenheid 

krijgen om bespreekpunten in te brengen.  

 

Een eerste samenwerking tussen ondernemersvereniging en dorpsteam in Reeuwijk-

Bug zou goed vorm kunnen krijgen bij de herinrichting van de Van Heuven 

Goedhartstraat en de Dunantlaan. Deze straten zouden beter moeten worden 

geaccentueerd zijnde de “centrum dorps-as” van Reeuwijk-Brug. Hierdoor ook zullen 

bezoekers beter hun weg vinden naar de winkels in Oost en West. Betere 

accentuering van de dorps-as kan bijvoorbeeld met bovengemiddeld vormgegeven 

straatmeubilair en verlichting. Lantaarnpalen zouden voorzieningen moeten krijgen 
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voor het ophangen van bloembakken en/of vlaggen. De verlichting op de 

“Koeienbrug” kan fraaier worden vormgegeven. Verder kunnen goede keuzes in de 

nieuwe groenvoorziening de verbinding tussen Oost en West verbeteren. Dit alles 

betreft een nieuw speerpunt voor het dorpsteam in 2023. 

 

 Communicatie 

De Informatie-flyer voor nieuwe bewoners en incidentele bezoekers van Reeuwijk-

Brug is ondertussen gepubliceerd op de website van het dorpsteam. Tevens wordt de 

flyer momenteel in fysieke vorm verspreid via diverse distributiekanalen zoals het 

Huis van Alles, Vakantiepark Landal, Restaurant Loetje, Restaurant Wapen van 

Reeuwijk en Medisch Centrum Reeuwijk. Hiermee is dit speerpunt van 2022 gereed. 

Op 18 maart a.s. vanaf 13.30 uur zal het Mobiele Afvalstation weer bij De Brug staan 

opgesteld. Het dorpsteam zal hieraan deelnemen met een schoonmaakactie. 

Nagedacht moet worden over effectievere communicatie vooraf over deze actie om 

zoveel mogelijk deelnemers te bereiken.  

 

Projecten 

Naast bovengenoemde speerpunten zijn er geen andere projecten besproken. 

  

Rondvraag 

• Gerke vraagt of er een parkeerverbod kan komen op de hoek van de Groen van 

Prinstererlaan en de Jan van Hoofstraat. Geparkeerde auto’s vormen hier 

regelmatig een belemmering voor het nemen van een veilige bocht door het 

verkeer. 

• Jeroen laat weten voornemens te zijn om het dorpsteam begin 2024 te verlaten. 

Eke hoopt dat Jeroen met een goede opvolger weet te komen. 

• Jaco vraagt of het nieuwe beleid vanuit de Rijksoverheid aangaande de 

evenredige verdeling van asielzoekers over alle gemeenten in Nederland 

gevolgen heeft voor de benodigde huisvesting in Reeuwijk-Brug. Wethouder 

Robin Kersbergen voorziet vooralsnog geen verandering in de huidige situatie 

waarbij voornamelijk Oekraïense vluchtelingen worden opgevangen. 
• Nathalie laat weten dat de dorpswethouder (Robin) en ondersteuning (Nathalie) 

alleen naar de dorpsteamvergaderingen komen als dit nodig is qua 

agendapunten. In principe komen ze 4x per jaar, maar als het qua 

bespreekpunten op de agenda niets extra’s toevoegt, dan zullen zij die keer 

overslaan. Mochten er punten tussendoor komen die niet kunnen wachten, dan 

zullen Jaco/Eke contact opnemen met Nathalie. Zij zet dit direct uit in de 

organisatie. Natuurlijk kunnen de vakambtenaren altijd aansluiten bij 

agendapunten tijdens een dorpsteamoverleg. Jaco/Eke regelen dit rechtstreeks 

met die persoon. 

 
 Afsluiting 

Eke dankt de aanwezigen voor hun deelname en sluit de vergadering ruim op tijd 

voor een hapje en drankje. Johan Buurman is hierbij helaas afwezig maar blijft 

agenda-lid van het dorpsteam en zal waar nodig digitaal reageren op stukken. Eke 

heeft hedenmiddag bij Johan een klein flesje wijn en wat hapjes bezorgd. Daarbij 

heeft Johan iedereen bedankt en de hartelijke groeten gedaan. 

 

De eerstkomende dorpsteamvergadering staat gepland op maandag 27 februari 

2023 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

21-11-02 Meest geschikte plek voor “Smiley Bord” langs Van Heuven Goedhartstraat 

doorgeven aan Karin 

SGR Loopt 

 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links afslaand 

verkeer naar de Tasmanstraat een bord eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve meting te 

kunnen doen. 

Gem. Loopt 

    

22-05-03 Op de website van het dorpsteam een mededeling publiceren dat door het 

nieuwe onderhoudsbeleid van de gemeente meldingen door bewoners van 

onveilig wegdek steeds belangrijker worden. 

GMU Gereed 

    

22-06-01 Aan de gemeente terugkoppelen dat het dorpsteam niet akkoord kan gaan 

met het niet plaatsen van jaren dertig lantaarnpalen op het Westplein 

SGR Gereed 

22-06-04 Een koppeling laten maken vanuit de facebookpagina Reeuwijk Online naar 

de pagina van het dorpsteam.   

GMU Gereed 

    

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter verbetering 

sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

22-08-05 Achterstallig groenonderhoud rond het Westplein aanpakken o.b.v. 

gemaakte foto’s door Martijn Haasbeek 

Gem. Loopt 

22-08-08 Via voorzittersoverleg promoten dat dorpsteams gaan samenwerken bij 

realiseren ideeën/doelen rond duurzaamheid 

EVH Gereed 

 

22-10-01 Gemeente beleid voor het opschonen van erfpachtgrenzen helder 

communiceren met betrokken eigenaren/bewoners.    

Gem. Vervalt 

22-10-03 Whatsapp groep inrichten, te beginnen met daarin de teamleden van 

Waarder en Reeuwijk-Brug die zich bezig houden met duurzaamheid 

WJA Loopt 

22-10-04 Nienke Adelerhof uitnodigen om tijdens een dorpsteamvergadering 

informatie te verstrekken over de plannen van de gemeente op het vlak van 

verdere verduurzaming. 

EVH Gepland 

22-10-07 Eke zal bij SAM navragen waarom het dorpsteam niet vooraf is 

geïnformeerd over de festiviteit op 08-10-2022 in het Huis van Alles.   

EVH Gereed 

22-10-10 Jim Koster Hans van Dijk polsen over het plan om de “dorps-as” tussen de 

winkelcentra van Oost en West in Reeuwijk-Brug meer gestalte te geven 

met bloembakken aan lantaarnpalen.  

JQU Gereed 

22-10-12 Navraag doen wat de kosten zijn van het bedrukken van Spaanse sloffen 

met het dorpsteamlogo.   

GMU Vervalt 

    

22-11-01 Eke zal het concept Convenant doorsturen naar de dorpsteamleden voor 

een laatste review. 

EVH Gereed 

22-11-02 Eke ontvangt graag van de werkgroep Duurzaamheid hun concept plan om 

hiermee alvast de andere voorzitters te kunnen enthousiasmeren. 

JQU Gereed 
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22-11-03 Een offerte opvragen bij Star Reclame om de folder Rietveldwoningen buurt 

zo aantrekkelijk mogelijk vorm te geven. 

TSC Gereed 

22-11-04 Elma Huisman van WVR persoonlijk benaderen of zij willen bijdragen aan 

het voorgenomen buurtfeest medio 2023 in de Rietveldwoningen buurt.  

TLA Gepland 

22-11-05 Het Informatie bulletin Reeuwijk-Brug publiceren op de website van het 

dorpsteam. 

GMU Gereed 

22-11-06 Jaco zal diverse organisaties/bedrijven polsen naar hun interesse voor het 

Informatie bulletin Reeuwijk-Brug. 

JQU Gereed 

22-11-07 Star Reclame vragen naar hun opties om het Informatie bulletin Reeuwijk-

Brug een praktisch beter bruikbare vorm te geven.  

EVH Gereed 

22-11-08 Sander van Oosterhout vragen waarom de gemeente helemaal geen 

zebrapaden wil in 30 km/h zones terwijl dit wel zou mogen volgens Veilig 

Verkeer Nederland. 

WJA Loopt 

22-11-09 Sandra zal binnen de gemeente nagaan of 23 januari 2023 een acceptabele 

vervangende datum is voor 9 januari als eerstvolgende dorpsteam 

vergadering.  

SGR Gereed 

 

23-01-01 Degenen die hebben bijgedragen aan het totstandkomingsproces van de 

Mobiliteitsvisie informeren over de uitkomst van de behandeling hiervan in 

het Collega en de Raad.  

Gem. Gepland 

23-01-02 Een half jaar na de herinrichting van de Raadhuisweg / Zoutmansweg de 

verkeerssituatie evalueren en bespreken met Barbara Wortman. 

Gem. Gepland 

23-01-03 Informatiefolder over de organisatie van een feest in de Rietveldwoningen 

buurt in de week van 30 januari a.s. persoonlijk aan de deur bezorgen. 

TSC, 

JST, 

TLA 

Gepland 

23-01-04 Jaco zal aan Jasper vragen of er informatie beschikbaar is over de 

groenbeheer planning van Q1/2023.  

JQU Gepland 

23-01-05 Een inventarisatieronde uitvoeren van plekken waar nog geen vervangend 

groen is aangeplant. Deze plekken vervolgens onder de aandacht brengen 

bij afdeling Groenbeheer. 

JST, 

JQU 

Gepland 

23-01-06 Over het beheerplan voor de nieuwe beplanting aan de Raadhuisweg en 

Zoutmansweg terugkoppelen aan het dorpsteam. 

Gem. Gepland 

23-01-07 Op korte termijn terugkoppelen over de actuele klachten van de 

ondernemers aangaande de communicatie over de uitvoering/planning van 

de herinrichtingswerkzaamheden rondom het Westplein 

Gem. Gepland 

23-01-08 Hans van Dijk per e-mail informeren over de data van de dorpsteam 

vergaderingen in 2023. Tevens Hans voorafgaand de gelegenheid geven om 

namens de ondernemersvereniging bespreekpunten in te brengen.  

JQU Gepland 

23-01-09 Acties bedenken en toewijzen in het kader van het nieuwe speerpunt 

betreffende de betere accentuering van de dorps-as Reeuwijk-Brug. 

Allen Gepland 

23-01-10 Ideeën aanleveren voor een effectieve communicatie over de 

schoonmaakactie op 18 maart a.s. om zoveel mogelijk deelnemers te 

kunnen bereiken.  

Allen Gepland 

23-01-11 Terugkoppelen aan het dorpsteam of er een parkeerverbod kan komen op 

de hoek van de Groen van Prinstererlaan en Jan van Hoofstraat. 

Gem. Gepland 

23-01-12 Een goede opvolger vinden vóór het vertrek van Jeroen begin 2024. 

 

Allen Gepland 

    

 


